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Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 2/23 

 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 1. 2. 2023 s pričetkom ob 14.15, ki je potekala v 

fizikalni predavalnici F5 na Jamovi cesti, delno preko spletne povezave Go ToMeeting  
 

 
Prisotni: B. Črnič, A. Fekonja, A. Gorišek, A. Jazbec, M. Koželj, J. Novak, J. Pungerčar, M. Štraus P.,  
I. Zajc in B. Ženko. 
Odsotnost je opravičil: R. Bevc. 
 
1.  Potrditev točk dnevnega reda ter pregled zapisnika in izvrševanja sklepov predhodne seje 
 
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali zapisnik ter sklepe predhodne seje. Ugotovili smo, da so 
vsi sklepi predhodne seje realizirani.  
 
2.  Tekoče zadeve (dogajanje na SVIZ Slovenije, poročilo s sestanka z direktorjem, ki je potekal 
dne 19. 1. 2023)  
 
a)  SVIZ Slovenije z glavnim tajnikom B. Štrukljem nadaljuje pogajanja z vlado. Vladna pogajanja 
potekajo kontinuirano iz tedna v teden. V  kratkem bo predstavljen nov plačni sistem, o katerem 
bomo poročali, ko bo znanega kaj več.  
 
b) J. Pungerčar poročal, da je 27. januarja 2023 potekala seja predsedstva SK VŠZ SVIZ Slovenije. 
Poleg tekočih zadev so govorili o tem, da bi skušali še pred novim plačnim sistemom popraviti 
trenutne plačne razrede plačne skupine H. O zaposlenih v skupini  J naj bi se pogajali ločeno in kasneje, 
pri usklajevanju delovnih mest znotraj novega plačnega sistema. 
 
c) MIZŠ se je razdelilo na dve ministrstvi: 
 
(I) Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje (MVI), ki ga vodi minister dr. Dario Felda. Njihova vizija 
delovanja je »Soustvarjanje in usmerjanje razvoja na področju izobraževanja, znanosti, mladine in 
športa skladno z družbenimi spremembami.« 
 
(II) Ministrstvo za visoko šolstvo, znanost in inovacije (MVZI), ki ga vodi minister dr. Igor Papič. 
Njihova vizija je osredotočati se na kakovosten razvoj visokega šolstva, prenos znanja v prakso z 
namenom razvoja celotne družbe ter vzpostavitev spodbudnega okolja za raziskovanje in inoviranje.  
Mesto državnega sekretarja, pristojnega tako za visoko šolstvo kot znanost, bo zasedel dr. Matjaž 
Krajnc. Glede na dejstvo, da oba prihajata iz vrst visokega šolstva, si želimo, da bosta znala razumeti 
in podpreti tudi specifiko znanosti, ki je nekoliko drugačna tiste v visokem šolstvu.  
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č)  Sestanek z direktorjem, prof. dr. B. Zalarjem, je potekal dne 13. januarja 2023 v ožji zasedbi. 
Na sestanku so prisostvovali A. Gorišek, J. Pungerčar in M. Štraus P. Obravnavali smo teme opisane v 
prilogi tega zapisnika na strani  4 in 5.  
 
3.   Volitve člana IO SVIZ/IJS iz vrst e-odsekov 
 
Zaradi izstopa članice iz vrst e-odsekov in informacijskih tehnologij (IT) smo  v januarju razpisali objavo 
za nadomestno kandidatko/kandidata za delo v Izvršilnem odboru (IO) SVIZ/IJS, ki bi zastopal področje 
elektronike ter informacijskih tehnologij do rednih volitev z mandatom do 31. maja 2026. 
 
Prejeli smo le en predlog za sodelovanje v IO SVIZ/IJS.  Predlagani kandidat je prof. dr. Matjaž Gams z 
Odseka za inteligentne sisteme, E9. Kandidat je izrazil svojo namero o sodelovanju. 
 
Po interni pošti smo  31. 1. 2023 poslali volilne lističe – glasovnice, da člani na e-in IT-odsekih izrazijo 
svoje mnenje o strinjanju ali nestrinjanju s kandidatom. 
 
Vrnjene glasovne lističe bom sprejemali do vključno ponedeljka, 6. februarja 2023, nato jih bo v 
komisija pregledala in preštela. O rezultatih bomo obvestili člane IO SVIZ/IJS in ostale člane sindikata. 
 
4.  Atlantis 
 
a) V Atlantisu smo zaenkrat obdržali dve mesečni permanentni vstopnici za bazene, kar bi na 
letnem nivoju zneslo skupaj 4.560,00 EUR, če se vmes vstopnice ne podražijo ali se na letni skupščini 
ne odločimo drugače. 
 
Članom smo omogočili nakup kart za »Savno in svet doživetij« s popustom. Prejeli smo naročilo za 
nakup 600 kosov. Po najnižji možni ceni je cena 3-urne karte 22,40 EUR, celodnevne pa 25,20 EUR,  
pogoj pa je naročilo najmanj 300 kosov posameznih kart.  
 
Sklep 1: Sklenili smo, da bo komisija v sestavi S. Fekonja, M. Štraus P. in I. Zajc do letne skupščine 
sindikata SVIZ/IJS, predvidene v marcu ali aprilu, proučila cene savn in bazenov, tudi drugih športnih 
organizacij, ter možnosti dodatne participacije. 
 
5.  Solidarnostna pomoč 
 
Prejeli smo prošnjo za solidarnostno pomoč sodelavki, ki ji je meteorna voda ob januarskem snegu in 
dežju zalila dvorišče s kletjo in dotok pitne vode. Hiša stoji na degradiranem poplavnem območju, ki 
je bilo pred osmimi leti sanirano, vendar velike količine vode, ki je padla v drugem tednu januarja 
2023, zemlja ni mogla absorbirati. Sprejeli smo sklep: 
 
Sklep 2: Sodelavki odobrimo nepovratna sredstva solidarnostne pomoči. 
  
6.  Razno 
 
a) Blaž Mahnič, ki  je 11. januarja  2023 članom IO SVIZ/IJS predstavil novo spletno stran SVIZ/IJS, 
s katero smo se strinjali, je v vmesnem času vnesel dodatne popravke, za katere smo se dogovorili. 
Staro spletno stran bo v kratkem zamenjal z novo, ki je sodobnejša, za oko prijetnejša in bolj smiselno 
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urejena. Blaž Mahnič je obljubil, da bo popravke, ki mu jih bomo posredovali, sproti vnašal na novo 
spletno stran, ki jo najdete na povezavi https://ijs-sviz.ijs.si/. 
 
Če bo imel kdo od naših članov smiseln predlog za dodatne posodobitve ali ostale popravke, jih bomo 
z veseljem sprejeli. 
 
b) V sindikalni pisarni so aktivnosti v mesecu januarju potekale skladno s sklepi, potrjenimi na 
letni skupščini lanskega leta, predvsem pa beležimo povečan obseg obiska kulturnih prireditev.  
 
c) Seji je prisostvoval dr. A. Jazbec, ki bi želel, da se za sodelavce na Reaktorskem 
infrastrukturnem centru uvedejo nekatera nova, bolje vrednotena delovna mesta. Problem smo 
obravnavali že na seji 11. januarja 2023, vendar dlje od tega nismo prišli, zato smo sprejeli sklep: 
 
Sklep 3: Čim prej se moramo sestati z direktorjem, da mu predstavimo omenjeni problem. Morda bi 
se bi ob načrtovani novi sistematizaciji uvedla še nekatera takšna nova delovna mesta, ki sedaj še niso 
vpisana  v našem katalogu delovnih mest. 
 
č) Predvidevamo, da bo naslednja seja IO-ja 22. februarja 2023. O morebitni spremembi bomo 
člane pravočasno obvestili. 
 
 
Prologa: Sestanek z direktorjem, prof. dr. B. Zalarjem, je potekal dne 13. januarja 2023 v ožji zasedbi. 
 
 
Seja je bila končana ob 17.45 
 
Sejo je vodil: B. Ženko     Zapisnik pripravila: M. Štraus P. 
  Zapisnik pregledal: J. Pungerčar  
 
Ljubljana, 20. 2. 2023 
 
 
 
Poslano:  - članom IO SVIZ/IJS 
   - članom NO SVIZ/IJS  
   - vodstvu IJS  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://ijs-sviz.ijs.si/
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Priloga zapisnika št. 2/23 z dne 1. februarja 2023 
 
Sestanek z direktorjem, prof. dr. B. Zalarjem, je potekal dne 13. januarja 2023 v ožji zasedbi. 
 
I. Neažurirano objavljanje zapisnikov sej ZS že od aprila 2021 
 
Direktor ve, da zapisniki niso objavljeni ažurno. Kadrovska služba, ki je odgovorna za ta segment dela, 
je trenutno kadrovsko podhranjena, zelo obremenjena in pričakujejo novo zaposlitveno moč. Direktor 
bo osebe, odgovorne za objavo zapisnikov, pozval k objavam, naj to storijo, takoj ko utegnejo.  
 
II. Objava kratke osmrtnice (imena in priimka) ob smrti bivših in zdajšnjih sodelavcev, poleg črne 
zastave, na oglasni deski ob glavnem vhodu; morda tudi na spletni strani 
 
To željo smo naslavljali že na prejšnjega direktorja. Direktor je obljubil, da bodo našli čim bolj ustrezno 
rešitev, kako seznaniti zaposlene o takšnih dogodkih. 
 
III. Nova sistematizacija delovnih mest na IJS in sodelovanje z podjetjem »Idealis«. Kakšno je 
stanje (rešitev za plačno skupino J, novi reaktorski nazivi idr.), kako lahko pomagamo?  
 
»Idealis« v dogovoru z vodji odsekov, centrov in služb intenzivno pripravlja boljši opis delovnih mest 
na IJS in novo sistematizacijo delovnih mest na IJS. 
 
IV. Izsledki intervjujev z zaposlenimi (v okviru projekta Razvojna sila IJS) 
 
Podjetje »Blue in Green«, ki je v okviru »Projekt IJS – Razvojna sila« analiziralo cilje:  
- učinkovite organiziranosti IJS,  
- kulture skupnostne identitete,  
- profesionalno in usklajeno vodenje in  
- preboj IJS v skupni ambiciji  
ter s tem skušal prepoznati in oblikovati naše skupne vrednote in želje za prihodnost, je končalo 
pogovore z zaposlenimi. Sedaj po svoji metodologiji pripravlja končno analizo izsledkov, ki bo 
objavljena, takoj ko bo delo zaključeno. 
 
V. Prisotnost člana sindikata na sejah UO IJS in sestankih vodij enot 
 
Predlagali smo, da bi dr. A. Gorišek prisostvoval kot predstavnik sindikata na sejah UO IJS, seveda brez 
glasovalne pravice.  
 
Doslej je bil na sejah UO IJS prisoten in izvoljen tudi naš član IO SVIZ/IJS, prof. dr. J. Pungerčar. Z novim 
mandatom tega organa pa na  njegovih sejah ni več izvoljenega člana sindikata. Direktor ni imel proti, 
da bi se član sindikata udeleževal sestankov UO IJS, vendar se mora s tem strinjati tudi predsednik UO 
IJS.  
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VI. Menza 
 
Menza se počasi obnavlja, potrebno bo nabaviti tudi nekaj novih aparatov, predvidoma naj bi pričela 
obratovati v drugi polovici letošnjega leta. Tudi na Reaktorju iščejo sprejemljive rešitve (na primer 
naročila hrane iz gostišča Zajc, ki bi jo predhodnem naročilu pripravljeno pripeljali v jedilnico na 
Reaktorju).  
 
Upamo na ugodno in skorajšnjo rešitev začetka obratovanja jedilnice, saj jo zaposleni še zelo vedno 
pogrešajo in nas sprašujejo, kdaj bodo vrata jedilnice ponovno odprta. 
 
VII. Parkirišča 
 
Parkirišča na IJS so še vedno precejšen problem in prostora je vedno premalo. Ljudje na nekaterih 
koncih notranjega dvorišča puščajo avtomobile vsepovprek in poti so včasih neprehodne ter iz 
varnostnih razlogov nevarne (požar, eksplozija ali kaj drugega nepredvidenega). Parkirne prostore bo 
potrebno ponovno natančneje določiti, na vidiku je nekaj možnih rešitev, ki pa jih je potrebno 
realizirati. 
 
VIII. Gradnja stanovanjske infrastrukture na Reaktorju za mlajše zaposlene na IJS 
 
Stanovanja za mlade zaposlene na IJS so pereč problem, tako kot nasploh po celi Sloveniji. Ideje in 
naklonjenost, da bi se stanovanja gradila, so (morda na Reaktorju). Vse je stvar pogajanj, tako politike 
kot lokalnih deležnikov, ki bi morda lahko sodelovali pri gradnji kapacitet za mlade raziskovalce ali 
gostujoče strokovnjake iz tujine. Če bi do takšne gradnje res prišlo, jo vsi zelo podpiramo.  
 
IX. Izvolitve v višje znanstvene nazive (zamude, rešitve v novem pravilniku?) 
 
Izvolitve v višje znanstvene nazive so na IJS že dolgoleten problem, saj mladi nasploh menijo, da 
potekajo prepočasi. Upamo, da bodo rešitve našli in jih z novim pravilnikom utrdili.  
 
Naši predlogi so bili v preteklosti v osnutek novega »Pravilnika o napredovanjih« že vključeni, vendar 
do uvedbe novega pravilnika pred nekaj leti ni prišlo. Glede na dejstvo, da je bil lani sprejet nov Zakon 
o raziskovalni in inovativni dejavnosti, pa ga moramo spodbuditi k čim prejšnji realizaciji, tako kot 
imajo to rešeno na kakšni drugi nam sorodni ustanovi. 
 
X. Prostori za sindikalnega zaupnika na Jamovi cesti 
 
Direktor je povedal, da je kljub selitvi skupnih služb na IJS premalo prostora za odseke in iščejo 
najboljše rešitve za dodatne prostore (nekateri prostori se obnavljajo za namen novih sejnih sob), 
vendar zaenkrat dodatnih prostorov še ni.  
 
Glede na širitev IJS bi bila najbolj optimalna rešitev gradnja novih poslovnih prostorov oz. poslovne 
zgradbe na Reaktorju, kar v sindikatu podpiramo.  
 
 


